

# Standing Santa

BAHAG NR. 24677158

BAHAG AG, Gutenbergstr. 21, 68167 Mannheim, Germany

Thank you for purchasing this product. Please read the instructions and warnings carefully before use to ensure safe and satisfactory operation of this product.



## INSTRUCTIONS

1. Carefully place Santa's head and body on floor.
2. Turn knob at the top of Santa's body/clockwise to pop-up Santa!
3. Place Santa's head on to Santa's body and push down.
4. Space arms slightly from body for better movement.
5. Plug the included adaptor into a standard wall outlet.
6. There are three positions for the switch – ON with sensor, ON without sensor and OFF. It has labels '0', 'OFF', '1' – ON with sensor & '1' – without sensor.
7. Santa will sing and dance again when motion detector is activated.
8. This product is supplied with a 9V, 1000mA transformer and should only be used with this transformer.
9. Santa is singing:

It's the most wonderful time of the year  
Up on the rooftops  
Jingle Bells  
Winter wonderland  
We wish you a Merry Christmas

## Environmental protection

This marking indicates that this product should not be disposed with other household wastes throughout the EU. To prevent possible harm to the environment or human health from uncontrolled waste disposal, recycle it responsibly to promote the sustainable reuse of material resources. For return your used device, please use the return and collection systems or contact the retailer where the product was purchased. They can take this product for environmental safe recycling.



## CAUTION:

1. This is a Christmas display figure and is not a children's toy.
2. Turn OFF when not in use.
3. For indoor use ONLY.



# Stehender und Singender Weihnachtsmann

BAHAG NR. 24677158

BAHAG AG, Gutenbergstr. 21, 68167 Mannheim, Deutschland

Vielen Dank für den Kauf dieses Produktes. Um einen sicheren und einwandfreien Betrieb zu gewährleisten, lesen Sie bitte die unten stehenden Hinweise und Warnungen sorgfältig durch.



## Anweisungen

1. Setzen Sie vorsichtig den Kopf und Körper des Weihnachtsmann auf dem Boden.
2. Drehen Sie den Knopf an der Oberseite des Weihnachtsmannkörpers gegen den Uhrzeigersinn, um den Weihnachtsmann aufzustellen.
3. Stellen Sie den Kopf auf den Körper und drücken diesen herunter.
4. Positionieren Sie die Arme geringfügig vom Körper für bessere Bewegungsfreiheit.
5. Stecken Sie den mitgelieferten Adapter in eine normale Wandsteckdose.
6. Es gibt drei Position für den Schalter - ON mit Sensor, ON ohne Sensor und OFF. Es hat "0" - OFF, "1" - ON mit Sensor & "1" - ohne Sensor gekennzeichnet.
7. Wenn der Bewegungssensor aktiviert wird, bewegt und singt der Weihnachtsmann.
8. Dieses Produkt wird mit einem 9-V-1000 mA Transformator geliefert und sollte nur mit diesem Transformator verwendet werden.
9. Der Weihnachtsmann singt.

It's the most wonderful time of the year  
Up on the rooftops  
Jingle Bells  
Winter wonderland  
We wish you a Merry Christmas

## Umweltgerechte Entsorgung

Dieses Symbol weist darauf hin, dass das Produkt innerhalb der EU nicht über den normalen Haushaltsmüll entsorgt werden darf. Bitte stellen Sie das Gerät, wenn notwendig, vor dem Entsorgen, um mögliche negative Auswirkungen auf die Umwelt und Gesundheit durch unkontrollierte Müllabgabe zu vermeiden und um die nachhaltige Wiederverwendung von Rohstoffen zu unterstützen. Geben Sie Ihr Produkt an entsprechenden Sammelstellen ab oder wenden Sie sich an Ihren Händler, bei dem Sie das Gerät erworben haben. Dort wird das Produkt für ein umweltgerechtes Recycling eingeleitet.



## 9V Adapter

## ACHTUNG:

1. Dies ist ein Weihnachtsdekurationsartikel und kein Spielzeug für Kinder.
2. Bitte bei nicht Nutzung ausschalten.
3. Nur für Innengebrauch.

